
Protokół Nr 4/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 13 grudnia 2018 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 

stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 15.32. 
 

Członkowie Komisji Budżetu obradowali według przyjętego / zaproponowanego 

porządku obrad:  

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

I. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

1) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Radny M. Marzec zapytał o realizację za- 

 Świętokrzyski na 2019 r. (projekt uch- dania, które było zgłoszone w ramach bud- 

 wały w załączeniu). żetu obywatelskiego – monitoring na osied- 

  lach: Ogrody i Złotej Jesieni. 

  Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komu- 

  nalnej – K. Kowalski wyjaśnił, że projekt  

  zakładał montaż kamer stacjonarnych. Za- 

  padła decyzja o zakupie kamer megapikse- 

  lowych, które rejestrują obraz do celów do- 

  wodowych. Na 8 kamer na 6 jest obroto- 

  wych. Jeśli operator zauważy przesłanki do  

  sytuacji niebezpiecznej lub kamera przy- 

  padkowo zarejestruje zdarzenie – można  

  podjąć działania. Na pytanie radnego Mar- 

  ca, gdzie są zamontowane kamery Naczel- 

  nik WIK odpowiedział, że na skwerku -  

  przy placu zabaw, na jednym z bloków na 

  Os. Ogrody (chodziło o zasilanie i oświet- 

  lenie), na PSP Nr 5, przedszkolu i boisku  

  „Orlik”. Nagrania z tych kamer przechowu- 

  je się jakiś czas, a potem kasuje.  

  Radny M. Marzec stwierdził, że 2 lata temu 

  składał interpelację odnośnie modernizacji 

  ocieplenia szkół i przedszkoli publicznych, 

  bo zaczyna to „nieciekawie” wyglądać. Od- 

  powiedź Pani Wiceprezydent była, że być 

  może taki program się pojawi. Trochę cza- 

  su od tego już minęło, więc można by spo- 

  rządzić kolejny projekt w tym zakresie.  

  Naczelnik K. Kowalski wyjaśnił, że wy- 

  dział nie zajmuje się tymi remontami. Ale  

  przedszkole na ul. Jasnej było już remonto- 



PROTOKÓŁ_Nr_4_13_grudnia_2018_KB 

2 
 

  wane. Wszystko zależy od osób zarządza- 

  jących tymi placówkami.  

  Zdaniem M. Łaty obecnie warto byłoby  

  sięgnąć po środki na pomoce dydaktyczne, 

  wiadomo, że wygląd jest ważny, ale takie 

  remonty były realizowane.  

  Radny M. Czeremcha stwierdził, że porów- 

  nując budżet miasta z 2018 r. z projektem 

  budżetu na 2019 r. wiele pozycji ma taką 

  samą pulę środków. Radny zapytał, czy nie 

  dobrze byłoby, aby te środki zwiększyć -  

  np. wydatki na zapobieganie narkomanii 

  powinny być wyższe.  

  Skarbnik S.Kijak wyjaśnił, że wydatki na  

  ten cel to są środki „znaczone”, tzn. od wie- 

  lu lat kwota jest dzielona pomiędzy zapo- 

  bieganie alkoholizmowi i narkomanii.  

  Środki na ten cel nie przepadają. 

  Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek 

  zapytała o dochody ze sprzedaży nierucho- 

  mości, które zaplanowane są w wys. 1.500 

  tys. zł.  

  Skarbnik S. Kijak wyjaśnił, że gmina pla- 

  nuje sprzedać tereny przy ul. Bałtowskiej 

  i przy ul. Iłżeckiej.  

  Radny A. Głąb zapytał o tereny inwestycyj- 

  ne przy ul. Bałtowskiej.  

  Skarbnik S. Kijak wyjaśnił, że gmina ubie- 

  ga się o środki na uzbrojenie tego terenu, 

  wniosek został złożony i jest na etapie oce- 

  ny formalnej. Ale gdyby pojawiły się jakieś 

  oferty na kupno tego terenu, to korzystniej 

  byłoby zrealizować to zadanie z własnych  

  środków.  

  W uzupełnieniu wypowiedzi Skarbnika Na- 

  czelnik K. Kowalski dodał, że głównym  

  problemem jest brak dokumentacji techni- 

  cznej, poza tym nie ma tam możliwości za- 

  silania. Dopóki nie pojawi się właściciel  

  działki, zakład energetyczny nie wyda wa- 

  runków w tej kwestii. Najpóźniej w stycz- 

  niu zostanie złożony wniosek o budowę li- 

  nii zasilania.  
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  Członkowie Komisji w głosowaniu – sto- 

  sunkiem głosów: 8 – za, przy braku głosów 

  przeciwnych i 3 wstrzymujących się – po- 

  zytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwa- 

  ły.  

2) Wieloletniej Prognozy Gminy Ostro- Członkowie Komisji w głosowaniu – sto- 

 wiec Świętokrzyski na lata 2019-2023 sunkiem głosów: 8 – za, przy braku głosów 

 (projekt uchwały w załączeniu).  przeciwnych i 3 wstrzymujących się – po- 

  zytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwa- 

  ły.  

II. Sprawy różne:  

   

1) Plan pracy Komisji Budżetu na 2019 r. Przewodniczący Komisji – Wł. Stec zwró- 

  cił się do członków komisji o zgłaszanie  

  propozycji do planu pracy na 2019 r.  

   

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.58. 

       

Protokołowała:   Przewodniczył: 

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu 

Marta Kamińska  Włodzimierz Stec 
 

 
 
 

 

 


